

19: Index of Publications on Biological Effects of Electromagnetic Radiation (0-100 GHz)

<https://magdahavas.com/from-zorys-archive/pick-of-the-week-19-index-of-publications-on-biological-effects-of-electromagnetic-radiation-0-100-ghz/>

James Kinn with the U.S. Environmental Protection Agency (EPA) and Elliot

Postow with Naval Medical R&D Command compiled a list of 3627

publications on the biological effects of electromagnetic radiation from 1 to 100

GHz. This 574 page document has been scanned and converted into a

searchable pdf document that is available [here](#). The references in this document are listed by title and author.



ABSTRACT

Considerable research effort has been made into the biological effects of electromagnetic radiation over the frequency range of 0-100 GHz. This work intensified since 1966 when occupational exposure guidelines were made by the American Standards Institute – C95.9. During this period and especially in the last several years it has become clear that a cumulative bibliography of peer reviewed publications reporting this research was needed.

This publication lists 3627 articles published in world literature dealing with the biological effects of electromagnetic radiation over the frequency range of 0-100 GHz. The contents have been compiled from the data bases of the U.S. Environmental Protection Agency and the Navy Department. The bibliography covers the published work that was available to March 1980.

Updated: July 7, 2018

Traduction en français

19 : Index des publications sur les effets biologiques du rayonnement électromagnétique (0-100 GHz)

James Kinn de l'Agence américaine de protection de l'environnement (EPA) et Elliot Postow du Naval Medical R&D Command ont dressé une liste de 3 627 publications sur les effets biologiques du rayonnement électromagnétique de 1 à 100 GHz. Ce document de 574 pages a été numérisé et converti en un document PDF consultable disponible ici [<https://files.me.com/magda.havas/ye6lcz>], [https://cfpub.epa.gov/si/si_public_record_report.cfm?Lab=ORD&dirEntryId=32036], [<https://zoryglaser.com/index-of-publications-on-biological-effects-of-electromagnetic-radiation-0-100/>]. Les références dans ce document sont classées par titre et auteur.

RÉSUMÉ

Des efforts de recherche considérables ont été déployés sur les effets biologiques du rayonnement électromagnétique sur la gamme de fréquences de 0 à 100 GHz. Ce travail s'est intensifié depuis 1966, lorsque des lignes directrices sur l'exposition professionnelle ont été élaborées par l'American Standards Institute – C95.9. Au cours de cette période et surtout au cours des dernières années, il est devenu évident qu'une bibliographie cumulative des publications évaluées par des pairs rendant compte de ces recherches était nécessaire.

Cette publication répertorie 3627 articles publiés dans la littérature mondiale traitant des effets biologiques du rayonnement électromagnétique sur la gamme de fréquences de 0 à 100 GHz. Le contenu a été compilé à partir des bases de données de l'Agence américaine de protection de l'environnement et du Département de la Marine. La bibliographie couvre les travaux publiés disponibles jusqu'en mars 1980.

Mise à jour : 7 juillet 2018